

阅读下面短文，在空白处填入一个适当的词，或填入括号中所给单词的正确形式。

Lisa makes good use of her time every day. She usually gets up 1 six in the morning. After she 2 (brush) her teeth, she always does exercise 3 it's good for her health. She goes to school at half past seven. She walks to school because it's close to 4 (she) house. She gets to school at a quarter to eight and she has her 5 (one) lesson at eight.

Lisa's school finishes (结束) at half past four in the afternoon. But she doesn't go home after that. She 6 (usual) does her homework with her classmates in the classroom. She thinks it can help 7 (she) finish it quickly. Then she has time to help her mum 8 (do) some housework at home. She likes 9 (clean) the room and making everything tidy. After dinner, she usually plays the piano for 10 while and then takes a shower.

整体分析： 文章大意：本文主要讲述Lisa如何每天充分利用时间的。

可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： at, brush, because, her, first, usually, her, do, cleaning, a

解析：

这篇短文主要考察时态和语法的应用。各个空格对应不同的词性或用法，具体解析如下：

- 第一个空填入 'at'，表示时间，符合 'at six in the morning' 的表达。
- 第二个空填入 'brush'，为动词原形，符合上下文的时态和结构。
- 第三个空填入 'because'，表示原因， 'because it's good for her health' 是合理的理由。
- 第四个空填入 'her'，指代Lisa的家，符合语法。

5. 第五个空填入 'first'，表示时间顺序，是Lisa第一节课的意思。
6. 第六个空填入 'usually'，副词修饰动词，表示“通常”。
7. 第七个空填入 'her'，表示“帮助她”，指代Lisa自己。
8. 第八个空填入 'do'，动词原形，和 'help' 搭配。
9. 第九个空填入 'cleaning'，表示一种活动，符合上下文逻辑。
10. 第十个空填入 'a'，表示时间段的表述，‘a while’ 指代一段时间。

这些填空题目测试了英语语法和常见短语的应用，主要考察词性转换和常见词语的正确使用。

考点总结： 时态和词性运用，词汇搭配